
Sprawozdanie z działalności wójta w okresie od 27 czerwca do 29 sierpnia 2024 r. 

 

 Na wstępie chciałby zaznaczyć, iż bardzo ubolewam, że nie mogę być z Państwem na dzisiejszej 

sesji, ale konieczność realizacji zadań bieżących gminy, zmusiła mnie PILNEGO wyjazdu służbowego.  

 Podsumowaniem tego okresu sprawozdawczego, jest bez wątpienia wydarzenie kulturalno – 

rozrywkowe, jakie miało miejsce w ostatni weekend w naszej gminie. Dni Przytocznej, Święto Pomidora 

i Dożynki Gminne, które w tym roku w nowej dwudniowej formule odbyły się w dniach 23 – 24 sierpnia, 

kolejny raz pokazały, że warto realizować i inwestować w to przedsięwzięcie. Tysiące zadowolonych, a 

wręcz zachwyconych ludzi z całego naszego regionu, odwiedziło naszą gminę wywożąc stąd same 

pozytywne wrażenia.  

 To co nas wyróżnia na tle innych tego rodzaju imprez, to ogromne zaangażowanie wszystkich 

osób biorących udział w przygotowaniu tego wydarzenia i pewnie stąd bierze się jeden z sukcesów tego 

wydarzenia. 

 Ludzkie słowa nie są w stanie wyrazić mojej ogromnej wdzięczności jaką chciałbym skierować 

do wszystkich, którzy przyczynili się do organizacji i sprawnego przeprowadzenia tego święta: 

- Mieszkańcom osiedla bloków i całej Przytocznej, za wyrozumiałość w przyjęciu tak ogromnej ilości 

naszych gości. 

- Wam Drodzy Radni gminy Przytoczna, za szczodre wsparcie tego wydarzenia. 

- Wszystkim naszym Sponsorom za szczodrość i życzliwość. 

- Pracownikom Gminnego Ośrodka Kultury w Przytocznej za przygotowanie, koordynowanie i nadzór 

nad wzorcowym przebiegiem tego ogromnego pod względem logistycznym wydarzenia. 

- Pracownikom Urzędu Gminy 

- Pracownikom Wokamid, za wykonanie ogromnej pracy przygotowawczej i porządkowej. 

Za czuwanie nad naszym bezpieczeństwem: 

            Strażakom z jednostek OSP działających na terenie naszej gminy. 

            Policji 

           Ratownikom medycznym 

- Plantatorom pomidorów        

- Stowarzyszeniom za szeroko rozumiane zaangażowanie w elementy przygotowawcze naszego święta. 

- Wszystkim, którzy pogotowali i wymyślili scenariusz do bitwy pomidorowej, jak również tym, którzy 

wzięli w niej udział - w sposób SZCZEGÓLNY DZIĘKUJĘ!!! 

- Pracownikom naszych placówek oświatowych, za przygotowanie i wydawanie potrawy pomidorowej. 

- Wszystkim  którzy przygotowali przepiękne wieńce dożynkowe w szczególności Wam Drodzy Sołtysi - 

ogromny SZACUNEK bo to dzieła sztuki. 

- Wszystkim cichym bohaterom tego wydarzenia i Wszystkim Wam za wszystko DZIĘKUJĘ 



Jeśli kogoś pominąłem to przepraszam. 

Przyjdzie jeszcze czas na podsumowanie tego święta na poszczególnych komisjach merytorycznych, 

gdzie z pewnością wyciągniemy wnioski z tego co było dobre i tego gdzie można pewne elementy 

poprawić. Jedno jest pewne, po tegorocznej frekwencji i bardzo pozytywnych opiniach naszych 

Mieszkańców, warto realizować to święto, które w sposób znaczący wyróżnia i promuje naszą gminę. 

Wracając do sprawozdania z działalności chciałbym poinformować, iż mimo, ze był to okres urlopowy, 

nie zwalnialiśmy i wspólnie z pracownikami urzędu szereg zadań zrealizowaliśmy. 

- w tym okresie sprawozdawczym, zrealizowaliśmy szereg inwestycji i przeprowadziliśmy postępowania 

przetargowe na kolejne realizowane inwestycje w naszej gminie. Wszystkie szczegółowo omówione 

zostały na wtorkowym posiedzeniu komisji finansów. 

- najważniejszym wydarzeniem było bez wątpienia uruchomienie Klubiku Dziecięcego „DOMIŚ”. To 

historyczne wydarzenie, ponieważ takiej placówki do tej pory nie było na terenie naszej gminy, a dzięki 

ogromnemu dofinansowaniu jakie udało nam się pozyskać, mogliśmy zrealizować to zadanie z czego 

nie tylko my, ale przede wszystkim pracujący rodzice są bardzo zadowoleni. To ogromny walor  

i udogodnienie dla kolejnych pokoleń rodziców, którzy decydując się na potomstwo, mają zapewnioną 

opiekę najmłodszych dzieci i mogą realizować swoje plany zawodowe. Kilka słów na ten temat może 

powiedzieć Pani Kierownik Zdzisława Flens. 

- Odbyłem szereg spotkań w sprawie budowy klastra energii, który chcemy stworzyć wraz z czterema 

innymi gminami. 

- odbyłem kilka spotkań i zapoznałem z możliwościami otrzymania dofinansowania na uruchomienie 

połączeń komunikacyjnych na terenie gminy z możliwością oferty rozszerzonej o kilka powiatów 

(szczegółowo informowałem o tym na wczorajszej komisji). 

- wspólnie z Prezesem Lubuski SIM, opracowaliśmy koncepcje dalszej realizacji zamierzeń związanych  

z budową mieszkań na terenie naszej gminy. 

20 sierpnia w ramach Zrzeszenia Gmin Województwa Lubuskiego w naszym urzędzie spotkaliśmy się  

z przedstawicielami 36 gmin woj. lubuskiego i Prezesem Enea w celu wypracowania takich rozwiązań, 

aby móc zrealizować program Rozświetlamy Polskę. Niestety nie udało się nam wynegocjować nic w tej 

sprawie w związku z powyższym iż w lutym tego roku otrzymaliśmy opinie Regionalnej Izby 

Obrachunkowej, która pisze wprost, że: W świetle obowiązującego prawa, realizacja tego zadania jest 

niezgodna z prawem. 

 

Chciałby Serdecznie Podziękować wszystkim Sołtysom i Radom Sołeckim za przygotowanie dożynek  

w Waszych sołectwach. 

 


